
Zápis č. 25/10/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
25. októbra 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 
Gajdošíková, Igor Gallo, Jozef Chudík, Ján Uličiansky 
Neprítomná: Jarmila Mikušová 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky  
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnila J. Mikušová. 
Na rokovaní privítal GR RTVS a členov manažmentu RTVS.  
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 246/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Informácia o pripravovaných zmenách vo vysielaní spravodajstva RTVS (spravodajca 

M. Antol) 
4. Informácia o aktuálnom stave nákupu športových vysielacích práv RTVS 

(spravodajca I. Gallo) 
5. Informácia o činnosti Pracovnej komisie na prípravu postupu pri schvaľovaní Štatútu 

programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS a Pravidiel volebného 
vysielania RTVS pre voľby do NR SR 2023 (spravodajca I. Gallo) 

6. Informácia o príprave návrhu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca I. Gallo) 
7. Koncepcia Kreatívnych centier RTVS na rok 2024 (spravodajca J. Chudík) 
8. Informácia o činnosti Odboru vnútornej kontroly za III. štvrťrok 2023 (spravodajca DK) 
9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Ľ. Machaj informoval o spoločnom koncerte detských zborov Českého a Slovenského 
rozhlasu. Ďalej informoval o úspechu RTVS na Prix Bohemia a o záverečnom podujatí 
Košického zlatého pokladu. Informoval aj o tom, že prebiehajú rokovania s ochrannými 
autorskými zväzmi. 
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3. Informácia o pripravovaných zmenách vo vysielaní spravodajstva RTVS 
(spravodajca M. Antol) 

A. Sámelová informovala o zmene vo vysielaní spravodajstva a o tom, že sa prešlo na 
jedného moderátora v Správach o 19:00 h. Skonštatovala, že veľká obrazovka za 
moderátorom zatiaľ ani zďaleka nie je využitá na 100%, pretože zatiaľ nie sú k dispozícii tzv. 
prázdne okná. Ďalej informovala o spôsobe vysielania ostatných správ. V januári budúceho 
roka by mali byť zmeny v spravodajstve dokončené. 
M. Antol ako spravodajca uviedol, že dvaja moderátori sú podľa neho lepšie riešenie, zatiaľ 
to na neho pôsobí ako nejaký magazín. Bude čakať, čo s tým spraví zmena grafiky. Zdá sa 
mu, že 50 minútové spravodajstvo je dlhé na takýto spôsob vysielania. 
A. Sámelová uviedla, že už dlho uvažujú nad skrátením spravodajstva, ale treba to urobiť po 
komunikácii s programovou službou Jednotka, pretože by to mohlo ohroziť sledovanosť. 
I. Gallo si nemyslí, že sa touto zmenou správy zdynamizovali. Dvaja moderátori na neho 
pôsobili oveľa serióznejšie. Za nešťastnú považuje komunikáciu s dotknutými moderátormi, 
ktorých sa táto zmena dotkla a že sa to dozvedeli z rozpisu služieb.  
A. Sámelová sa ohradila voči zlej komunikácii a to čo medializovali dve moderátorky podľa 
nej boli vyslovené lži. Táto zmena bola komunikovaná už v marci a mala sa realizovať po 
voľbách. Neskôr sa to posunulo na 15.10. a dotyčné dve moderátorky stále neverili, že sa 
tieto zmeny udejú. 
Ľ. Machaj uviedol, že tento prechod nebol úplne bez problémov, ale niekoľkokrát so 
zainteresovanými diskutoval. Na medializované informácie negatívneho charakteru RTVS 
podľa neho zámerne nereagovala. Spravodajstvo podľa neho dosahuje aktuálne veľmi dobré 
výsledky a pracuje sa na dokončení týchto zmien. 
M. Gajdošíková uviedla, že načasovanie možno nebolo úplne šťastné a lepšie by to bolo až 
od spustenia ďalšej etapy. V spravodajstve v tomto formáte vidí veľký potenciál.  
J. Balaščák si myslí, že sledovanosť ukáže aké to bolo rozhodnutie.  
J. Chudík si myslí, že vysielanie s dvoma moderátormi bolo dobré. V spravodajstve je podľa 
neho dôležitejší obsah ako forma. Bojí sa, aby tá veľká obrazovka neodpútavala pozornosť 
diváka od obsahu správy.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 247/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o pripravovaných zmenách vo 
vysielaní spravodajstva RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia Rady RTVS si odhlasovali, že body č. 3 a č. 8 budú prerokované v neverejnom 
režime. 
 
I. Gallo po skončení rokovania o týchto bodoch predložil návrhy na uznesenia a dal o nich 
hlasovať: 
K bodu č. 3: 
Uznesenie č. 248/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave nákupu 
športových vysielacích práv RTVS. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Gajdošíková, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu č. 8: 
Uznesenie č. 249/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o činnosti Odboru vnútornej kontroly za 
III. štvrťrok 2023. 
 
Za: 5 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Gajdošíková, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o činnosti Pracovnej komisie na prípravu postupu pri schvaľovaní 

Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS a Pravidiel 
volebného vysielania RTVS pre voľby do NR SR 2023 (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že 19.10.2023 sa uskutočnilo 4. zasadnutie pracovnej skupiny Rady 
RTVS k návrhu Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS. Zasadnutia sa 
zúčastnili aj zástupcovia manažmentu RTVS. Na zasadnutí sa podarilo posunúť diskusiu 
o niektorých pripomienkach rady k návrhu štatútu. Všetci majú k dispozícii aj zápis z tohto 
zasadnutia. Manažment RTVS má teraz dopracovať a upraviť predložený návrh štatútu 
v zmysle diskusie na zasadnutí komisie. Skonštatoval, že predovšetkým išlo o lepšie 
špecifikovanie časového hľadiska pri inštitúte prázdneho kresla, presnejšie formulácie pri 
diskusných reláciách, zosúladenie štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov so 
Štatútom RTVS. Takisto by sa podľa neho malo jasnejšie definovať kontrolovanie 
dodržiavania štatútu a aj vyriešenie takéhoto dokumentu pre online pracovníkov. Myslí si, že 
proces už je vo finále a v dohľadnom čase sa podarí schváliť tento dokument.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 250/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o činnosti Pracovnej komisie na 
prípravu postupu pri schvaľovaní Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov 
RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Informácia o príprave návrhu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca I. 

Gallo) 
I. Gallo informoval, že  takisto 19.10.2023 sa uskutočnilo aj zasadnutie Pracovnej komisie na 
prípravu postupu pri schvaľovaní Organizačného poriadku RTVS. Na rokovaní bolo v pláne 
prejsť len základný harmonogram postupu pri schvaľovaní OP, ale podarilo sa diskusiu 
posunúť tak, že sa priamo prediskutovali niektoré pripomienky členov komisie k OP. 
Manažment už aj 20.10.2023 zaslal rade aktualizovaný draft OP s doplnenými 
pripomienkami, kde sa na základe pripomienok členov komisie presunul Odbor vnútornej 
kontroly priamo pod GR RTVS, činnosti Odboru eko-manažmentu bude zabezpečovať Odbor 
projektového riadenia a bola upravená formulácia vo vzťahu k Odboru televízneho obsahu 
smerom k regionálnym štúdiám. Táto posledná vec však ešte predpokladá, že bude 
predmetom diskusie rovnako ako bude predmetom diskusie ešte aj téma Odboru televízneho 
obsahu, kde sa komisia s manažmentom RTVS dohodla, že je potrebné to prejsť aj 
s riaditeľmi STV a SRo. Každopádne by rokovanie komisie označil za mimoriadne 
konštruktívne a trúfa si povedať, že je veľmi blízko k finalizácii návrhu OP. 
M. Antol uviedol, že jeho pripomienky sa týkali predovšetkým regionálnych štúdií. Potrebuje 
vidieť, ako sa premietnu ambície tohto manažmentu pri regionálnych štúdiách do tohto OP. 
Očakáva, že bude v štúdiách viac zamestnancov.  
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I. Gallo uviedol, že to pochopil tak, že ambíciou tohto dokumentu nie je zásadným spôsobom 
meniť veci, ale že ide o zmeny, ktoré sa majú týkať zefektívnenia niektorých procesov 
a zapracovanie niektorých trendov. Zmeny, ktoré spomína M. Antol podľa neho bude vhodné 
robiť vtedy, keď sa zmení príslušná legislatíva.  
M. Antol uviedol, že vychádza z ambícií, ktoré má vo svojom projekte manažment RTVS 
smerom k štúdiám. 
Ľ. Machaj uviedol, že OP stanovuje vnútorné kompetencie a to ako sa pristupuje k štúdiám 
sa ukáže v rozpočte. Rozpočet podľa neho jasne naznačí, aký bude rozvoj regionálnych 
štúdií.  
J. Balaščák uviedol, že tento dokument je schémou, ako majú bežať vnútorné procesy 
a vzťah k regiónom sa podľa neho naozaj ukáže až v rozpočte. Nemyslí si, že sa na OP 
majú viazať projektové záležitosti.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 251/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o príprave návrhu Organizačného 
poriadku RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia Rady RTVS si odhlasovali, že bod č. 7 bude prerokovaný na nasledujúcom 
zasadnutí.  
 
9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo a tajomník Rady RTVS odprezentovali predložené podnety. Prerokovali sa aj 
predložené rozhodnutia Rady pre mediálne služby. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 252/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. j) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala 
rozhodnutia Rady pre mediálne služby č.: 

- RL/22/2023 
- RL/23/2023 
- RZK/115/2023 
- RZK/116/2023 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 253/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomná: 1 / J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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10. Rôzne 
Nikto neprejavil záujem o vystúpenie v tomto bode. 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 31.10.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Chudík 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

